



Zona / País Finlandia
Importador OY Wennerco

Código V2112429
Descripción CET-AA-GR_ORGANIC-RE-BL-750-FIN-OY WEN-(ECO)-V2
Línea Gran Reserva Orgánico
Formato 750

Fecha 21/02/19

BLEND / ASSEMBLAGE 2017

38% SYRAH - 26% CABERNET FRANC
15% CABERNET SAUVIGNON - 12% MERLOT - 9% CARMENÈRE

Gran Reserva Organic Wine est un vin produit exclusivement à partir de raisins issus de l'agriculture biologique, provenant de la vallée du Maipo au Chili. L'assemblage final est une sélection de barriques faite par l'œnologue, vieillie 12 mois en fûts de chênes français et américains. Nez très expressif, d'épices et de fruits, qui souligne des notes de fruits rouges comme la cerise, fruits noirs comme la mûre, de fleurs sauvages comme la camomille et d'épices comme la vanille et le poivre blanc. Il affiche également de subtiles notes végétales et minérales. En bouche, il possède une texture élégante, avec des tanins fins et ronds qui amènent à une finale agréable.

Gran Reserva Organic Wine is made exclusively from organically certified grapes from Maipo Valley, Chile. The final blend is a barrel selection made by the oenologist, which was aged for 12 months in American and French oak barrels. Expressive, spicy and fruity on the nose, featuring red fruit notes such as cherry as well as black fruits such as blackberry. Wild floral notes of myrtle and chamomile characterize the wine as well as spicy white pepper and vanilla hints. Subtle vegetal and mineral notes are also present. On the palate, the wine has an excellent texture with smooth, round tannins leading to an exquisite finish.

BLEND / ASSEMBLAGE 2018

38% CABERNET FRANC - 26% SYRAH
22% CARMENÈRE - 11% MERLOT - 10% CABERNET SAUVIGNON

Gran Reserva Organic Wine est un vin produit exclusivement à partir de raisins issus de l'agriculture biologique, provenant de la vallée du Maipo au Chili. L'assemblage final est une sélection de barriques faite par l'œnologue, vieillie 12 mois en fûts de chênes français et américains. Nez très expressif, d'épices et de fruits, qui souligne des notes de fruits rouges comme la cerise, fruits noirs comme la mûre, de fleurs sauvages comme la camomille et d'épices comme la vanille et le poivre blanc. Il affiche également de subtiles notes végétales et minérales. En bouche, il possède une texture élégante, avec des tanins fins et ronds qui amènent à une finale agréable.

Gran Reserva Organic Wine is made exclusively from organically certified grapes from Maipo Valley, Chile. The final blend is a barrel selection made by the oenologist, which was aged for 12 months in American and French oak barrels. Expressive, spicy and fruity on the nose, featuring red fruit notes such as cherry as well as black fruits such as blackberry. Wild floral notes of myrtle and chamomile characterize the wine as well as spicy white pepper and vanilla hints. Subtle vegetal and mineral notes are also present. On the palate, the wine has an excellent texture with smooth, round tannins leading to an exquisite finish.



Medidas (ancho x alto) 100 x 70 mm.
Papel Woodstock Betulla 80
Barniz UV Mate
Impresión y Pegado Indigo / Autoadhesivo

Colores
P 4625 U P 7401 U